

**TRADEMARK ASSIGNMENT**

Electronic Version v1.1  
 Stylesheet Version v1.1

<b>SUBMISSION TYPE:</b>	NEW ASSIGNMENT		
<b>NATURE OF CONVEYANCE:</b>	ASSIGNS THE ENTIRE INTEREST AND THE GOODWILL		
<b>CONVEYING PARTY DATA</b>			
<b>Name</b>	<b>Formerly</b>	<b>Execution Date</b>	<b>Entity Type</b>
Trace Analytics GmbH		03/19/2007	CORPORATION: GERMANY
<b>RECEIVING PARTY DATA</b>			
<b>Name:</b>	Genesystems		
<b>Street Address:</b>	1, rue du Courtil		
<b>Internal Address:</b>	Parc d'Affaires CICEA		
<b>City:</b>	Bruz		
<b>State/Country:</b>	FRANCE		
<b>Postal Code:</b>	35170		
<b>Entity Type:</b>	CORPORATION: FRANCE		
<b>PROPERTY NUMBERS Total: 1</b>			
<b>Property Type</b>	<b>Number</b>	<b>Word Mark</b>	
<b>Registration Number:</b>	2818650	GENEDISC	
<b>CORRESPONDENCE DATA</b>			
<b>Fax Number:</b>	(440)684-1095		
	<i>Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.</i>		
<b>Phone:</b>	440-684-1090		
<b>Email:</b>	mkusner@kusnerjaffe.com, cgoellner@kusnerjaffe.com		
<b>Correspondent Name:</b>	Mark Kusner		
<b>Address Line 1:</b>	6151 Wilson Mills Road		
<b>Address Line 2:</b>	Highland Place - Suite 310		
<b>Address Line 4:</b>	Highland Heights, OHIO 44143		
<b>ATTORNEY DOCKET NUMBER:</b>	EG9473US		
<b>DOMESTIC REPRESENTATIVE</b>			
<b>Name:</b>	Mark Kusner		

OP \$40.00 2818650

Address Line 1: 6151 Wilson Mills Road  
Address Line 2: Highland Place - Suite 310  
Address Line 4: Highland Heights, OHIO 44143

NAME OF SUBMITTER:	Mark Kusner
Signature:	/mark kusner/
Date:	05/03/2007

Total Attachments: 3  
source=EG9473US-assign 2#page1.tif  
source=EG9473US-assign 2#page2.tif  
source=EG9473US-assign 2#page3.tif

**ACTE CONFIRMATIF DE CESSION DE MARQUES**

**CONFIRMATORY TRADEMARKS ASSIGNMENT DEED**

ORIGINAL

ENTRE  
(BETWEEN)

**TRACE ANALYTICS GmbH**  
(Société à Responsabilité Limitée de droit allemand)  
(A Limited Liability Company governed by the German Law)  
Richard-Wagner-Strasse 1-2  
D-38106 BRAUNSCHWEIG  
Allemagne / Germany

Représentée par / Represented by : Dr. Wolfgang Künnecke  
En qualité de / As :

ci-après dénommée «**TRACE ANALYTICS**»  
hereinafter referred to as «**TRACE ANALYTICS**»

**DE PREMIERE PART,**  
**ON THE ONE HAND,**

ET  
AND :

**GENESYSTEMS**  
(Société Anonyme de droit français immatriculée au Registre du Commerce et des Sociétés de Rennes  
sous le n° B 432 086 049)  
(A French Joint Stock Company registered with the Companies' Register of Rennes under  
No. B 432 086 049))  
1, rue du Courtil  
Parc d'Affaires CICEA  
35170 BRUZ

ci-après dénommée "**GENESYSTEMS**"  
hereinafter referred to as "**GENESYSTEMS**"

Représentée par / Represented by : M. Gabriel Festoc  
En qualité de Président du Directoire / As President of the Board of Directors.

**D'AUTRE PART,**  
**ON THE OTHER HAND,**

**IL A PREALABLEMENT ETE EXPOSE CE QUI SUIIT :**  
IT HAS BEEN SAID WHAT FOLLOWS :

**Aux termes d'un Accord signé pour le compte de TRACE ANALYTICS le 4 mai 2006 et pour le compte de GENESYSTEMS le 28 février 2006, TRACE ANALYTICS est convenue de céder à GENESYSTEMS qui l'a accepté ses entiers droits sur les marques suivantes :**

- **Marque communautaire GENEDISC enregistrée le 4 septembre 2001 sous le n° 1 709 294,**
- **Marque américaine GENEDISC enregistrée le 2 mars 2004 sous le n° 2,818,650**
- **Marque allemande GENEDISC enregistrée le 29 août 2000 sous le n° 399 79 926**

According to the terms of an Agreement signed on behalf of TRACE ANALYTICS on May 4, 2006 and on behalf of GENESYSTEMS on February 28, 2006, TRACE ANALYTICS undertook to assign to GENESYSTEMS who accepted its entire rights to the following trademarks :

- Community Trademark GENEDISC registered on September 4, 2001 under No. 1 709 294,
- American Trademark GENEDISC registered on March 2, 2004 under No. 2,818,650
- German Trademark GENEDISC registered on August 29, 2000 under No. 399 79 926.

**En ce qui concerne la marque américaine GENEDISC n° 2,818,650, TRACE ANALYTICS n'en était pas la titulaire inscrite au moment de la conclusion de l'Accord ; la titulaire inscrite était en effet la société TRACE BIOTECH AG.**

As to the American Trademark GENEDISC No. 2,818,650, TRACE ANALYTICS was not its registered owner at the date of conclusion of the Agreement ; the registered owner was indeed the company TRACE BIOTECH AG.

**TRACE ANALYTICS s'est donc engagée à faire le nécessaire pour que GENEDISC puisse être inscrite à l'USPTO en tant que titulaire de cette marque.**

TRACE ANALYTICS therefore undertook to take all necessary steps so that GENEDISC can be registered with the USPTO as owner for the concerned trademark.

**L'Accord prévoyant une condition suspensive à la cession, et cette condition ayant été réalisée, les parties sont convenues de ratifier la cession par la rédaction du présent Acte confirmatif,**

The Agreement bearing a suspensive condition for the assignment and this condition having been realized, the parties have undertaken to ratify the assignment by the present Confirmatory Assignment Deed.

**Dans l'hypothèse où cet Acte confirmatif ne pourrait pas, pour quelque raison que ce soit, être inscrit sous cette forme auprès des Registres de Marques concernés, les parties conviennent de faire et signer tous autres documents devant permettre au cessionnaire ou à son mandataire de faire inscrire la cession.**

In case this Confirmatory Deed could not, for any reason whatsoever, be recorded "as it is" with the concerned Trademark Registers, the parties undertake to make and sign any other documents enabling the assignee or its representative to record the assignment.

.../...

**CECI EXPOSE, IL A ÉTÉ CONVENU ET ARRÊTÉ CE QUI SUIT :**  
NOW THEREFORE, IT HAS BEEN AGREED WHAT FOLLOWS :

**Les soussignés déclarent que la cession des marques précitées est ratifiée avec effet à la date de dernière signature par les parties du présent Acte.**

The undersigned declare that the assignment of the aforesaid trademarks is ratified with effect from the date of last signature by the parties of the present Deed.

**CONTREPARTIE FINANCIERE**  
FINANCIAL CONSIDERATION

**La présente cession est faite moyennant la somme de 27.000 euros (vingt-sept mille euros) dont le montant a été réglé à TRACE ANALYTICS par GENESYSTEMS et dont les présentes constituent bonne et valable quittance.**

The financial consideration for this assignment is the sum of 27.000,00 euros (twenty seven thousand euros) which has been paid to TRACE ANALYTICS by GENESYSTEMS and the receipt and sufficiency of which is hereby acknowledged.

**LOI APPLICABLE - COMPETENCE JURIDICTIONNELLE**  
APPLICABLE LAW - JURISDICTIONAL COMPETENCE.

**Le présent Contrat est soumis au droit allemand et au ressort des Tribunaux allemands en cas de litige concernant son exécution ou son interprétation.**

The present Deed is subject to the German Law and is within the competence of the German Tribunals in case of litigation concerning its execution or its interpretation.

**POUVOIRS**  
AUTHORIZATIONS

**Tous pouvoirs sont donnés au porteur d'un original du présent Contrat pour procéder à l'inscription de la cession sur les Registres concernés.**

All powers are given to the bearer of an original copy of the present Deed for recording the assignment with the concerned Registers.

**FRAIS**  
COSTS

**Les frais des présentes ainsi que de l'inscription de la cession seront à la charge de GENESYSTEMS.**

The costs incurred by the present deed as well as by the recordal of the assignment will be supported by GENESYSTEMS.

**Signé en cinq exemplaires originaux dont un pour chacune des parties et trois pour l'inscription de la cession sur les Registres de Marques concernés.**

Signed in five original copies, of which one for each party and three for recording the assignment with the concerned Trademark Registers.

A / In : Braunnidner  
Le / on : 19/03/07

Pour / For : TRACE ANALYTICS GmbH  
Par / By : Dr. Wolfgang Künnecke  
(signature)



A : In : Bruz  
Le / on : 02/01/07

Pour / For : GENESYSTEMS  
Par / by : Mr. Gabriel Festoc  
(signature)

